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SID 1 (2)

 

  

 

 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2008-11-10 
 
 
 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 Cecilia Rivard § 5 planeringssekreterare 
 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Barbro Karlsson, ordförande 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 



SID 2 (2) 

 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 12 november. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-10-13 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-10-23 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-11-20 
Ärende nr 7: Kulturbidrag till utomstående organisationer hösten 2008 
Rådet hade inga synpunkter utöver förvaltningens förslag till beslut men 
ställde en fråga om huruvida det kommer att vara möjligt att söka kulturbi-
drag även 2009, och om pensionärsföreningar i så fall kan beviljas medel 
för kulturinslag vid sina öppna möten. Avdelningschef Ingrid Friberg lova-
de återkomma med besked. 
 
Ärende nr 11: Uppföljning av ramavtal om enstaka platser och stadens 
vård- och omsorgsboende för äldre – Postiljonen, enhet 1 
Rådet framförde att man ser mycket allvarligt på det faktum att chef och 
personal inte känner till om det finns rutiner för vård i livets slutskede (sid 
13 i bilagan). 
 
Ärende 14-15: Åtgärdsplan för Din Hemtjänst respektive Lövholmens 
Hemtjänst 
På fråga från rådet lovade Ingrid Friberg återkomma vid nästa möte med 
information om i vilka stadsdelar de båda företagen är verksamma. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldreomsorg  
Planeringssekreterare Cecilia Rivard presenterade aktuella planer för bostads-
byggnation inom stadsdelsområdet. Cecilia redogjorde även för rutiner och 
formalia kring planprocesser samt för stadens arbete med den nya översiktspla-
nen, som inom kort kommer att skickas ut på remiss. 
 
Ingrid Friberg delade ut foldern ”Projekt Kost för äldre”.  

 
§ 6 Övriga frågor  

På fråga från Sture Simonsson om kommunens kontroll och uppföljning av 
privata vårdgivare inom äldreomsorgen svarade Ingrid Friberg att kommu-
nen numera har god kompetens när det gäller upphandling av äldreomsorg, 
medan verksamhetsuppföljningen fortfarande kan utvecklas och förbättras. 
 
Rådet framförde ett varmt tack till förvaltningen för de mycket givande ut-
bildningsseminarier som ordnades för rådet 27 oktober och 3 november. 


